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Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  

konaného dne 25. 1. 2012 

 
Přítomni:  Doc. J. Anděl (předseda), Dr. M. Kuřil, Dr. Z. Moravec, Mgr. K. Drbalová, 

Mgr. J. Ceeová (místopředsedkyně), J. Nádvorník, Barbora Marxová 

Omluveni:  Bc. I. Slachová, Prof. I. Nezbeda 

Hosté:  Doc. J. Pavlík (děkan), RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. (proděkanka pro studium) 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení Aktualizace Dlouhodobého záměru PřF na rok 2012 dle § 27, odst. 1 h) VŠ zákona 

[podklad v příloze] 

3. Projednání podkladů pro hodnocení efektivity využití investičního přístrojového vybavení na 

PřF UJEP [podklad v příloze]  

4. Schválení dodatku k Podmínkám přijetí ke studiu na Přírodovědecké fakultě UJEP pro 

akademický rok 2012/2013 [podklad v příloze] 

5. Informace vedení PřF o přípravě projektu „Modernizace výzkumné a výukové infrastruktury 

UJEP (zkráceně MODIN)“ [podklad v příloze] 

6. Různé 
 
 
Zahájení: 13:05 
 
Jednání: 

 
1. Schválení programu zasedání. 

Dr. Moravec navrhl přesunutí bodu č. 4 na úvod zasedání AS PřF.   7-0-0 

2. Členové AS PřF UJEP předem obdrželi dodatek k Podmínkám přijetí ke studiu na 

Přírodovědecké fakultě UJEP pro akademický rok 2012/2013. Tento bod okomentovala paní 

proděkanka pro studium RNDr. Hejnová.   

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje podle § 27, odst. 1, písm. e) zákona o VŠ dodatek 

k Podmínkám přijetí ke studiu na Přírodovědecké fakultě UJEP pro akademický rok 

2012/2013.          7-0-0 

3. Děkan PřF okomentoval Aktualizaci Dlouhodobého záměru PřF na rok 2012 a odpověděl 

dotazy přítomných senátorů.  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje dle § 27, odst. 1 h) VŠ zákona Aktualizaci Dlouhodobého 

záměru PřF na rok 2012.         7-0-0 

4. Členové AS PřF UJEP obdrželi Návrh hodnocení efektivity do přístrojového vybavení na PřF 

UJEP, který okomentoval děkan PřF. Pan děkan také zodpověděl dotazy přítomných 

senátorů. 

AS PřF UJEP bere na vědomí informaci o Hodnocení efektivity přístrojového vybavení na PřF 

UJEP. 
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5. Členové AS PřF UJEP obdrželi materiál k přípravě projektu „Modernizace výzkumné 

a výukové infrastruktury UJEP (zkrácene MODIN)“, který okomentoval děkan PřF. Pan děkan 

také zodpověděl dotazy přítomných senátorů. 

AS PřF UJEP bere na vědomí postup v přípravě projektu „Modernizace výzkumné a výukové 

infrastruktury UJEP (zkráceně MODIN)“ a potvrzuje, že byl děkanem PřF UJEP informován 

možných dopadech na rozpočet součásti.      

5. Různé: 

 Předseda AS PřF informoval o materiálech vztažených k přípravě nového VŠ zákona na 
stránkách univerzity.  

 Předseda AS PřF vznesl dotaz k dostupnosti zápisů z kolegia děkana. 

 Schválení zápisu z minulého zasedání.       6-0-1 

 Příští zasedání AS PřF se bude konat 15. 2. 2012 v 13:00 v místnosti CS/438 (zasedací 

místnost KGEO) 

 Pan děkan krátce informoval o výsledcích rozpočtu z minulého roku. Fakulta hospodařila v 

roce 2011 s přebytkem cca 4 mil. Kč, čímž se podařilo nejen vyrovnat deficit rozpočtu 2011 

vzniklý po meziročním propadu finančního normativu na studenta ze začátku roku 2011, 

ale hospodařit v roce 2011 navíc s kladným finančním výsledkem. 

 Schválení zápisu          7-0-0  

 

Ukončení: 14:30 

 
 
Formát hlasování: A-N-Z 
 
Zapsal: M. Šlajchrt 

Doc. RNDr. Jiří Anděl, CSc. 
      předseda AS PřF UJEP 


